CITY OF WEST HOLLYWOOD RUSSIAN ADVISORY BOARD MINUTES FOR TUESDAY, SEPTEMBER 23, 2014

Plummer Park, Art Room 2 7 p.m. 7377 Santa Monica Blvd, California, 90046

- 1. CALL TO ORDER –Vice-Chair Maria Shtabskaya called the meeting to order at 7:10 P.M.
- 2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
- Roll Call Board Members present: Raisa Aguf, Diana Volman, Valentina Matiji, Alex Tolocenco, Maria Shtabskaya, Vika Safrigina, and Lyubov Levitan. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.

Larisa Danilova, Andrey Pronin, Vika Safrigina were absent.

- **4.** Approval of Agenda: Raisa Aguf made a motion to approve agenda, seconded by Lyubov Levitan.
- **5.** Approval of Minutes of the meeting of August 19, 2014. Lyubov Levitan made a motion to approve, seconded by Maria Shtabskaya.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

There were no comments

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Diana Volman spoke about the logistics for the concert dedicated to the memory of Anatoly Berkovich.

8. NEW BUSINESS

8.A. UPCOMING CULTURAL EVENTS

The board members voted to approve two tributes to be held in October. Diana Volman said that she is still working on the possibility of having a Russian Cultural Show at Hummer Museum in Los Angeles.

8.B. PLANNING RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL 2015

Andrey Pronin spoke about the possibility of eliminating big stage and saving money for other activities.

Vika Safrigina spoke about the possibility of moving the big concert inside Fiesta Hall

Maria Shtabskaya spoke about adding a sit down area with small tables and chairs for having food

Vika Safrigina spoke about sending out some preliminary information to call for vendors and artists

Diana Volman spoke about making a call for volunteers; she also spoke about making a call for donations.

Vika Safrigina suggested that the board members obtain a detailed map of Plummer Park, so that they could plan the event. Vika also talked regarding RAB participating by possibly having a table at another festival, specifically Jewish Festival and approving funds required to do it.

9. UNFINISHED BUSINESS

9.A. FOLLOW UP ON THE NATIONAL NIGHT OUT 2014

Lyubov Levitan asked the board members to share their opinion about the event Larisa Danilova spoke about the music at the event and said that she didn't like it. Alex Tolocenko spoke about the music at the event and said that performers were very funny and entertaining.

Vika Safrigina spoke about the purpose of the event and said that she feels that people come to the event only for food and don't understand and know the concept of the event.

Larisa Danilova spoke about sheriff's presence and Firefighters and said that she would like to see them interact more with the public. Alex Tolocenco seconded the statement.

Raisa Aguf said that she thinks it was the best NNO ever, everybody participated and it was a lot of fun.

Vika Safrigina spoke about the start time of the event and said that next year they should start at 6 p.m., which will bring more day time light to the event and make activities for kids more available.

Lyubov Levitan spoke about the West Gate Plaza event.

Vika Safrigina asked staff to find out if it is possible to move the event to Plummer Park.

10. ITEMS FROM STAFF

Tatiana Rodzinek distributed the work plan information to the board and asked everybody to prepare for the next meeting's discussion.

Tatiana also spoke regarding the Annual Congress that will take place on October 8.

11. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:35 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, October 21, 2014 at the West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 21st DAY OF OCTOBER 2014.

CHAIRPERSON

STAFF LIAISON

ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 23 СЕНТЯБРЯ 2014 ГОДА

ПЛАММЕР ПАРК, КОМНАТА 2, 7 ЧАСОВ ВЕЧЕРА 7377 SANTA MONICA BLVD, CA 90046

- 1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** Заместитель председателя совета Мария Штабская объявила заседание открытым в 7:10 вечера
- 2. Диана Вольман читала клятву верности
- 3. ПЕРЕКЛИЧКА Члены Совета: Диана Вольман, Мария Штабская, Валентина Матиджи, Любовь Левитан, Раиса Агуф, Александр Толосенко. Координатор работы совета Татьяна Родзинек.

Отсутствовали: Вика Сафрыгина, Лариса Данилова, Андрей Пронин.

- **4. ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ**: Раиса Агуф предложила одобрить повестку дня, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
- **5.** ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ: Любовь Левитан внесла предложение одобрить протокол заседания от 19 августа 2014 года, Мария Штабская предложила поддержать предложение.
- 6. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

7. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА

Диана Вольман говорила о подготовке концерта, посвященного памяти Анатолия Берковича

8. НОВЫЙ ПРОЕКТ

8.А. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ

Члены совета поддержали проведение двух вечеров памяти известных актеров и певцов. Диана Вольман сказала, что она ведет переговоры по поводу проведения мероприятия в музее Хаммера.

8. В. ПЛАНИРОВАНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ

Андрей Пронин говорил о возможности ликвидировать большую сцену и сохранить деньги для других мероприятий.

Вика Сафрыгина говорила о возможности проведения главного концерта в Фиеста Холле.

Мария Штабская говорила о добавлении небольших столов и стульев. Вика Сафрыгина говорила об объявлении конкурса для художников и дизайнеров Диана Вольман говорила о привлечении волонтеров, а также спонсоров Вика Сафрыгина предложила рассмотреть план расположения площадок в Пламмер Парке, что бы лучше распределить отдельные мероприятия фестиваля Вика также предложила членам совета принять участие в других фестивалях, чтобы привлечь больше участников.

9. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

9.А. ОБСУЖДЕНИЕ ПРОВЕДЕННОГО ОБЩЕНАЦИОНАЛЬНОГО ВЕЧЕРА БЕЗОПАСНОСТИ.

Любовь Левитан попросила членов совета поделиться впечатлениями о проведенном мероприятии

Лариса Данилова говорила о музыке и о низком её качестве

Алекс Толосенко говорил о музыкантах и сказал, что они были смешными и хорошо развлекали толпу.

Вика Сафрыгина говорила о целях проведения мероприятия о том, что люди в основном приходят, чтобы поесть и не понимают концепцию проведения мероприятия.

Лариса Данилова говорила о присутствии пожарных и полицейских и что они должны больше общаться с публикой.

Алех Толосенко поддержал предложение.

Раиса Агуф сказала, что прошедшее мероприятие было лучшим за прошедшие годы, было весело и много участников.

Вика Сафрыгина говорила времени начала мероприятия. Вика предложила начинать мероприятие в 6 часов вечера, что позволит привлечь к участию детей. **Любовь Левитан** говорила о мероприятии, которое она посетила на площади West Gate Plaza

Вика Сафрыгина попросила сотрудников города выяснить, возможно ли изменить время начала мероприятия.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Татьяна Родзинек раздала информацию о плане работы и попросила членов совета подготовить предложения для обсуждения.

Татьяна также говорила о ежегодном конгрессе, который состоится 8 октября.

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:35 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 21 октября, в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 21 ОКТЯБРЯ 2014 ГОДА.

ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

подтверждаю:

СОТРУДНИК ГОРОДА